
Uittreksel uit het verslag van de bestuursvergadering van 14-1-2016

1) Er wordt beslist om de Butler te behouden zoals hij was. Op 15/1 de eerste van het
nieuwe jaar.

2) Er wordt beslist om nu geen Ladies' Night te organiseren, doch wel opnieuw vanaf
september, teneinde minstens 8 viertallen te kunnen inschrijven.

3) Er wordt beslist om op 12/2 een Valentijnstornooi te organiseren:
– enkel wie als mixte-paar speelt komt in aanmerking voor de prijzengeld
– er wordt een kleine attentie gegenve aan de deelnemende dames (Lisette)
– er wordt hieromtrent een mail gedaan naar de leden (Gunther)
– er wordt een inschrijvingslijst uitgehangen in de club (Steven)

4)  Groene  reeksen  van  het  district.  We  bevestigen  onze  deelname.  Bert  is  onze
contactpersoon.

5) De financiële resultaten zien er zeer goed uit, maar we wachten op een verbeterde
versie.

6) Geschenk Alexandra is in orde

7) De resultaten van Sam voor het clubkampioenschap worden meegeteld

8)  de  prijzen  van  de  drnken  worden  gezamenlijk  aangepast  wegens  diverse
prijsverhogingen (30% op sterke dranken) en wegens lang niet meer aangepast. Lisette
brengt de kassa in orde.

9) Lieven zal de Marathon opnieuw te organiseren.

10) De vergaderingen zullen in het vervolg op vrijdag voor de Butler doorgaan. Volgende
vergadering dus vrijdag 19/2 om 18u00.


